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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  

2019-11-05  

    

 Tid:  18:00  

    

 Plats:  Hugelsta  

    

 Närvarande:   Per Lundquist                                

Tommy Jonsson                                

Daniel Lindström  

Fredrik Lindblad 

Lennart Ekström 

Göran Hägg 

Joel Edving 

 

1 MÖTETS ÖPPNANDE  

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat  

2 VAL AV JUSTERINGSMAN      

Till justeringsman valdes Lennart Ekström 

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL      

Föregående styrelsemötesprotokoll från styrelsemöte 2019-06-20  godkändes och 

lades till handlingarna.  

4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST      

   Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, villkor och rutiner  

Kassören inte med. 

 

Uthyrning Munktell 

Uthyrningen i Munktell har minskat kraftigt under 2019. På grund av detta behöver 

vi se över priserna för berörda föreningar i Munktellarenan. Men även ha en dialog 

med de som tidigare har hyrt mer, vad kan vi göra för att de ska hyra mera igen 

 

Kultur och fritidsnämnden 

Har skickat ett brev till dem med lite frågor som kommer från de mötesprotokoll från 

Kultur och Fritids nämnd möten.  

 

Mark och Exploatering 

Vi har haft ett möte kring Hugelsta och den utveckling som vi vill genomföra där. 

Niklas har lämnat en rapport från detta. Bland annat så kom frågan upp om att det 

skulle bli en tomträtt av skjutområdet.  

 

  

5 BESLUT OCH PROJEKT     

EOJK styrelsemöte 

11 november klockan 18:30 har de sitt nästa styrelsemöte.   

Munktell   
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Nästa möte i husrådet är planerat till den 13 november. 

  

Projekt H-vallen  

Arbetet fortsatt avstannat, möte med Mark och Exploatering på Eskilstuna Kommun 

under denna vecka. 

Kalla projektgruppen till ett möte för att komma vidare i detta arbete. 

 

 

Projekt skogsvallen  

Se punkten ovan.  

  

Förslag på nya skjuttider 

Samarbetar med miljö om att ta fram ett förslag. 

8-22 sommar halvåret och 8-20 vinterhalvåret. Miljö vill att man i samband med 

detta pratar med närboende. 

 

Skjuta grovt i Munktell.  

Kommunen och samskyttet jobbar vidare med frågan.  

  

Historik Hugelsta / Munktell  

Joel och Tommy presenterade det material som de tagit fram för att beskriva om 

hur det gick till när skjutbanan hamnade på Hugelsta. 

 

”Husrådsmöte” Hugelsta SIUS-användare 

Berörda föreningar var med på ett möte innan styrelsemötet och de kommer att 

kallas till kommande styrelsemöte.  

 

Wifi gruppen 

Det saknas information om vad som är gjort, vad som ska göras och vad status är 

Behöver även här ett  

 

6 ÖVRIGT      

 

7 NÄSTA MÖTE      

Den 5 december klockan 18:00, jaktskyttepaviljongen. Ordförande kallar.  

8 MÖTETS AVSLUTANDE      

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

  

    

 Vid protokollet      Justeras  

  

  

 Joel Edving     Lennart Ekström  

  

Ordförande  

  

  

Per Lundqvist  


